



# 人孩精选

MONO OSAKA DELIGHT



### 1 吉隆坡 🛪 关西

于吉隆坡国际机场集合办理登记手续, 然后乘搭班机飞往日本。

# 

### ● 奈良东大寺

此佛教寺庙内供奉着世界上最大的青铜佛像——卢舍那大佛, 高约15米,也是世界文化遗产。

### 🥊 奈良公园

公园内散养着许多性格温顺的鹿,您可以购买饲料喂它们,或 是轻轻抚摸它,尽情享受与其互动的乐趣。

### ₹ 新世界

大阪其中一个著名美食商区,战前已蓬勃发展。矗立着的**通天 阁,**其正是大阪新世界的怀旧象征。

### 3 大阪

### ┦今天领队将带领大家体验乘坐电车。

### ₹ 黑门市场

在这里到处香味扑鼻,您可以品尝到各式的道地小吃。正是能量满满的大阪传统市场。

### ↑难波八坂神社

位于大阪难波区,是一座历史悠久的神社,其特征是巨型龙头像。

### ♪心斋桥

大阪最繁华的商业街,最著名的百货商店街、流行时尚街、风味美食街,还有**道顿堀**都集中在这里。

### 4 自由活动

₹ 自由行

# 5 自由活动

### 6 大阪 - 61公里 - 京都 - 97公里 - 关西

### ● 金閣寺

有金箔装饰的金阁寺和池塘一年四季有不同的风情。秋天满山 的红叶,犹如诗画。这里的雪景更是一种梦幻之美。

### ↑ 伏见稻荷神社

以数千个鸟居而闻名,这些鸟居沿着小路一直通往神圣的稻荷 山山顶。

### 📍 关西林谷综合购物广场

这里拥有250家日本国内外时下最流行,最值得选购的品牌。可以在这里来一波最后的血拼。

### 7 关西 ズ 吉隆坡

今天,我们将乘搭当日班机返回家园。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



代兄稻茄神社 / Fushimi Inari Shrine



# 1 KUALA LUMPUR **X** KANSAI

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for departure flight to Japan.

# 2 KANSAI – 73km – NARA – 32km – OSAKA

### 👤 Nara Todaiji Temple

This Buddhist temple houses the world's largest bronze Buddha statue, the Vairocana Buddha, which is about 15 meters high and is also a world cultural heritage.

### 🉎 Nara Park

There are many gentle deer roaming around in the park. You can buy feed to feed them, or gently stroke them and enjoy the fun of interacting with them.

### Shinseikai

A district in Osaka that was developed before the war and then neglected in the decades afterwards at the district's centre stands **Tsutenkaku Tower**, the nostalgia-evoking symbol of Shinseika.

### 3 OSAKA

Today, tour guide will guide you in experiencing the tram ride.

### Luromon Market

A traditional marketplace filled with tantalizing scents, foods, and pure Osaka energy.

### Namba Yasaka Shrine

A historic Shinto shrine located in the Namba district of Osaka and featuring a giant dragon head.

### 🙎 Shinsaibashi

Shop at Osaka's busiest and largest shopping area, department store, fashion street, local snacks and **Dotonbori** are all here.

### FREE & LEISURE

📍 Free & Leisure

Free & Leisure

# FREE & LEISURE

# 美世 Kai Air

技が買えるのは ッズバークだけ!

### OSAKA - 61km - KYOTO - 97km - KANSAI

### Golden Pavilion

The golden Pavilion, adorned with gold leaf, and its surrounding pond offer a unique charm in every season. In autumn, the hills are covered in fiery red leaves, resembling a poetic painting. The snowy landscape here in winter adds a dreamlike beauty that truly enchanting.

### 🗜 Fushimi Inari Shrine

A shrine dedicated to Inari, the god of rice, sake & prosperity. With dozens of statues of foxes and thousands of vibrant orange "Tori" gates makes it one of the most popular shrines in Japan.

### 🙎 Rinku Premium Outlets

250 outlets stores located in Rinku Town across the water to Kansai International Airport. With a resort atmosphere centre includes a wide range of wellknown foreign brands.

### KANSAI **⊀** KUALA LUMPUR

Proceed to airport for your flight back home and big farewell to Japan.

\*\* Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation.





- 电车体验
- 奈良东大寺
- 奈良公园
- 新世界
- 黑门市场
- 难波八坂神社
- 心斋桥
- 金閣寺
- 伏见稻荷神社
- 关西林谷综合购物广场
- Train Experience
- Nara Todaiji Temple
- Nara Park
- Shinseikai
- Kuromon Market
- Namba Yasaka Shrine
- Shinsaibashi
- Golden Pavilion
- Fushimi Inari Shrine
- Rinku Premium Outlets



日式套餐 / 相扑火锅

Japanese Set / Sumo Hot Pot



:而 广
HOTEL

			Breakfast	Lunch	Dinner
ומ	-	-	-	-	-
D2	大阪 (4晚) Osaka (4 Nights)	<b>The B 大阪新世界酒店或同级</b> The B Osaka Shinsekai Hotel or similar	机上用餐 Meal on Board	✓	X
D3			酒店 Hotel	Х	Х
<b>D</b> 4			酒店 Hotel	Х	X
D5			酒店 Hotel	Х	X
D6	机场酒店 (1晚) Airport Hotel (1 Night)	关西机场华盛顿酒店或同级 Kansai Airport Washington Hotel or similar	酒店 Hotel	<b>√</b>	Х
<b>D7</b>	-	-	酒店 Hotel	机上用餐 Meal on Board	-



奈良公园 / Nara Park



z住波八tg神社 / Namba Yasaka Shrine



黑门市场 / Kuromon Market

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 – 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动,恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间,UVSB将保留更改或取消行程的权利。
- 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并且保 3.
- 每位参与UVSB团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延 误/取消、疾病、天气、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,UVSB一概不负责,旅客需自 行负责额外的费用。
- 详情条规,请参阅单据背页或浏览 https://ubingo.my/home/terms.php
- 6. 以上图片仅供参考,请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

- 日本祖 附加原规: 1. 所有行程以中文讲解为主。若有需要,将提供简单的英语翻译。 2. 如预定三人间,提供的额外床垫为滚动式折叠床。 3. 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。

### Tentative Flight Details - Subject to Change

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

- Itineraries, meals, hotels, and transportation are subject to change without prior notice.

  UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen
- circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.

  UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in UVSB's tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://ubingo.my/home/terms.php 6. All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

### Japan Tours - Additional Terms & Condi

- Tours are conducted in Mandarin, with simple translation in English if required.
   For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.
   Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.

For Agent Use Only:

Updated Date: FEB 2025